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CG Glass Vennesla as 
Postboks 223 
4703 Vennesla

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass has traditionally served to provide protection from the outside world while at the same time letting natural light into buildings and dwellings.
There was a time when its intrinsic properties meant that its range of uses was very limited.

Modern glassmaking technology can produce glass capable of providing protection from heat, cold, noise, fire, assaults and accidents. Glass
beautifies our internal and external environment. It can create a sense of privacy and keep out prying eyes.

Multiple functions can even be combined in one and the same glazing, paving the way for virtually unlimited applications.

Interior design: Transparency , Safety , Colours , Geometric and figurative designs , Privacy , Mirrors 
Solar control 
Vision: Light, transparency 
External appearance: Design and Architecture , Privacy , Georgian Bars , Spandrels 
Insulation: Acoustic , Thermal 
Hygiene: AntiBacterial Glass 
Safety and Security: Protection of persons , Bulletproof , Explosion-proof , Fire-resistant , Protection of goods

Company Profile of CG-Glass AS

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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